
Протокол № 12 

засідання постійної комісії обласної ради з питань власності 

 

від 26 листопада 2021 року                                     м. Кропивницький 

 

Склад комісії – 10 осіб 

 
Присутні: 
 
заступник голови постійної 
комісії 

- Осіпова М.В.; 

секретар постійної комісії - Безфамільна В.М.; 
 

члени постійної комісії:  Авксентьєв В.В., 
Арсірій В.В., 
Мосін О.В., 
Щіголь Н.М. 

   

 
Відсутні: 

голова постійної комісії - Литвиненко М.В.; 
 

члени постійної комісії: - Руденко Д.П., 
Сорока П.В., 
Табачук А.В. 
 

 

 
Присутні запрошені: 

Семенюк Юрій Анатолійович – перший заступник голови 
Кіровоградської обласної ради; 

Волканов Вадим Анатолійович – заступник голови Кіровоградської 
обласної ради; 

Коваленко Сергій Петрович – голова постійної комісії обласної ради з 
питань бюджету, фінансів та інвестицій; 

Корнюша Олександр Петрович –начальник відділу з питань 
комунальної власності виконавчого апарату Кіровоградської обласної ради; 

Кулітка Олександр Михайлович – начальник відділу юридичного 
забезпечення виконавчого апарату Кіровоградської обласної ради; 

Анісімова Анжела Миколаївна - в.о. директора департаменту фінансів 
Кіровоградської обласної державної адміністрації; 

Дмітрієв Роман Геннадійович – кандидат на посаду комунальне 
підприємство «Міжнародний аеропорт «Кропивницький»; 

Мільто Олександр Анатолійович - кандидат на посаду комунальне 
підприємство «Міжнародний аеропорт «Кропивницький»; 
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Кічанов Михайло Юрійович – представник трудового колективу 
КНП «Обласна клінічна психіатрична лікарня Кіровоградської обласної ради»; 

Гладка Жанна Ювіналіївна – фінансовий директор «ОКВП Дніпро-
Кіровоград»; 

Коваленко Віталій Миколайович – юрист комунального підприємства 
по управлінню будинками Кіровоградської обласної ради; 

Кулєшова Наталія Володимирівна – головний бухгалтер комунального 
підприємства по управлінню будинками Кіровоградської обласної ради; 

Тарасенко Олег Іванович – директор ОКНКК «Аграрник»; 
Вісянников Юрій Юрійович – в.о. директора КП «Знам’янська обласна 

бальнеологічна лікарня» Кіровоградської обласної ради. 
 
 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 

1 Про внесення змін до рішення обласної ради від 23 грудня 

2020 року № 16 «Про обласний бюджет Кіровоградської області на 

2021 рік». 

Інформує: Анісімова Анжела Миколаївна - в.о. директора 
департаменту фінансів. 

 

2. Про прогноз обласного бюджету Кіровоградської області на 

2022 -2024 роки. 

Інформує: Анісімова Анжела Миколаївна - в.о. директора 
департаменту фінансів. 

 

3. Про керівника комунального підприємства «Міжнародний 

аеропорт «Кропивницький».  

Інформує: Осіпова Марина Валеріївна – заступник голови постійної 
комісії обласної ради з питань власності. 

 

4. Про статут комунального підприємства «Міжнародний аеропорт 

«Кропивницький».  

Інформує: Корнюша Олександр Петрович – начальника відділу з 
питань комунальної власності виконавчого апарату Кіровоградської обласної 
ради. 

 

5. Про звернення колективу КНП «Обласна клінічна психіатрична 

лікарня Кіровоградської обласної ради». 

Інформує: Кічанов Михайло Юрійович – представник трудового 
колективу КНП «Обласна клінічна психіатрична лікарня Кіровоградської 
обласної ради». 
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6. Про затвердження фінансових планів комунальних підприємств 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ і міст області. 

Інформує: Корнюша Олександр Петрович – начальника відділу з 
питань комунальної власності виконавчого апарату Кіровоградської обласної 
ради. 

 

7 Про розгляд заяви Романа Ілика стосовно продовження терміну 

його перебування на посаді генерального директора ОКВП «Дніпро-

Кіровоград». 

Інформує: Корнюша Олександр Петрович – начальника відділу з 
питань комунальної власності виконавчого апарату Кіровоградської обласної 
ради. 

 

8. Про надання комунальному підприємству «Знам’янська 

обласна бальнеологічна лікарня» Кіровоградської обласної ради дозволу 

на заставу майна. 

Інформує: Вісянников Юрій Юрійович – в.о. директора 
КП «Знам’янська обласна бальнеологічна лікарня» Кіровоградської обласної 
ради. 

 

9. Про внесення змін до висновків постійної комісії обласної ради з 

питань власності від 26 жовтня 2021 року № 145 «Про списання майна 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ і міст області». 

Інформує: Корнюша Олександр Петрович – начальника відділу з 
питань комунальної власності виконавчого апарату Кіровоградської обласної 
ради. 

 

10. Про звернення Світловодського міського голови стосовно 

передачі навчально-виховного комплексу «Гімназія-загальноосвітня 

школа І-ІІІ ступенів № 4» Світловодської міської ради до спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ і міст області. 

Інформує: Корнюша Олександр Петрович – начальника відділу з 
питань комунальної власності виконавчого апарату Кіровоградської обласної 
ради. 

 

11. Про звернення КНП «Олександрійська психіатрична лікарня 

Кіровоградської обласної ради» стосовно реформування підприємства. 

Інформує: Корнюша Олександр Петрович – начальника відділу з 
питань комунальної власності виконавчого апарату Кіровоградської обласної 
ради. 

 

12. Про звернення громадської організації «Відділення 

Національного олімпійського комітету України в Кіровоградській області» 

стосовно включення до переліку організацій, що надають соціально 

важливі послуги населенню. 
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Інформує: Корнюша Олександр Петрович – начальника відділу з 
питань комунальної власності виконавчого апарату Кіровоградської обласної 
ради. 

 

13. Про передачу між підприємствами спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ і міст області. 

Інформує: Корнюша Олександр Петрович – начальника відділу з 
питань комунальної власності виконавчого апарату Кіровоградської обласної 
ради. 

 

14. Про передачу у найм (оренду) нерухомого майна спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ і міст області. 

Інформує: Корнюша Олександр Петрович – начальника відділу з 
питань комунальної власності виконавчого апарату Кіровоградської обласної 
ради. 

 

15. Про надходження орендної плати за використання нерухомого 

майна спільної власності територіальних громад сіл, селищ і міст області за 

9 місяців 2021 року. 

Інформує: Корнюша Олександр Петрович – начальника відділу з 
питань комунальної власності виконавчого апарату Кіровоградської обласної 
ради. 

 

16. Про зняття з контролю рішень обласної ради. 

Інформує: Корнюша Олександр Петрович – начальника відділу з 
питань комунальної власності виконавчого апарату Кіровоградської обласної 
ради.  

 

17. Про керівника Олександрійського фахового коледжу культури 

і мистецтв. 

Інформує: Корнюша Олександр Петрович – начальника відділу з 
питань комунальної власності виконавчого апарату Кіровоградської обласної 
ради.  

 

 

ХІД ЗАСІДАННЯ: 

 
Перед початком розгляду питань, заступник голови постійної комісії 

обласної ради Осіпова М.В. (головуюча на засіданні) запропонувала 
проголосувати за запропонований перелік питань на розгляд постійної комісії 
обласної ради. 

Результати голосування: «За» - 6 (одноголосно). 
 
Поінформувала депутатів про звернення громадської організації 

«Суспільство без корупції» стосовно виступу на початку засідання комісії Куби 
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Сергія Івановича з питання неналежного керівництва ОКВП «Дніпро-
Кіровоград». 

Безфамільна В.М. запропонувала заслухати Кубу С.І. під час розгляду 
сьомого питання порядку денного «Про розгляд заяви Романа Ілика стосовно 
продовження терміну його перебування на посаді генерального директора 
ОКВП «Дніпро-Кіровоград». 

Осіпова М.В. поставила на голосування пропозицію 
Безфамільної В.М.  

Результати голосування: «За» - 6 (одноголосно). 

 

1. Про внесення змін до рішення обласної ради від 23 грудня 

2020 року № 16 «Про обласний бюджет Кіровоградської області на 

2021 рік». 
На початку розгляду питання до головуючої звернувся громадянин 

Орєшков Г.М. бути присутнім на засіданні постійної комісії під час розгляду 
питання про внесення змін до обласного бюджету Кіровоградської області на 
2021 рік. 

Осіпова М.В. поставила на голосування пропозицію про участь 
громадянина Орєшкова Г.М. під час розгляду питання про внесення змін до 
рішення обласної ради від 23 грудня 2020 року № 16 «Про обласний бюджет 
Кіровоградської області на 2021 рік». 

Результати голосування: «За» – 5; 
«Проти» - 0; 
«Утрималися» - 1. 
Пропозиція не підтримана. 

З інформацією виступила Анісімова А.М. – виконуюча обов'язки 
директора департаменту фінансів Кіровоградської обласної державної 
адміністрації, яка прокоментувала зміни, що пропонуються внести до 
обласного бюджету Кіровоградської області на 2021 рік. 

В обговоренні взяли участь: Коваленко С.П., Мосін О.В. 

Вирішили: Прийняти висновок № 153 (додається). 
Результати голосування: «За» – 6 (одноголосно). 

 

2. Про прогноз обласного бюджету Кіровоградської області на  

2022 -2024 роки. 
З інформацією виступила Анісімова А.М. – виконуюча обов'язки 

директора департаменту фінансів Кіровоградської обласної державної 
адміністрації, яка надала інформацію з порушеного питання. 

В обговоренні взяли участь: Мосін О.В., Коваленко С.П. 
Коваленко С.П. запропонував прогноз обласного бюджету 

Кіровоградської області на 2022-2024 роки взяти до відома. 

Вирішили: Прийняти висновок № 154 (додається). 
Результати голосування: «За» – 6 (одноголосно). 
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3. Про керівника комунального підприємства «Міжнародний 

аеропорт «Кропивницький».  
З інформацією виступила Осіпова Марина Валеріївна – заступник 

голови постійної комісії обласної ради з питань власності, яка зазначила, що у 
зв’язку з тим, що на зайняття посади директора комунального підприємства 
«Міжнародний аеропорт «Кропивницький» надійшли документи від двох 
кандидатів, для визначення найбільш прийнятного рішення необхідно 
визначити спосіб голосування. 

В обговоренні взяли участь: Кулітка О.М., Волканов В.А. 
Осіпова М.В. запропонувала застосувати  рейтингове голосування. 

Результати голосування: «За» – 6 (одноголосно). 
 
Слухали: Дмітрієва Р.Г., кандидата на посаду директора 

комунального підприємства «Міжнародний аеропорт «Кропивницький», який 
представив програму розвитку комунального підприємства «Міжнародний 
аеропорт Кропивницький» на 2022 – 2024 роки. 

В обговоренні взяли участь Мосін О.В., Осіпова М.В., 
Авксентьєв В.В. 

 
Слухали: Мільта О.В., кандидата на посаду директора комунального 

підприємства «Міжнародний аеропорт «Кропивницький», який представив 
проект стратегічного плану розвитку комунального підприємства 
«Міжнародний аеропорт Кропивницький». 

В обговоренні взяли участь: Мосін О.В., Осіпова М.В., 
Авксентьєв В.В., Волканов В.А., Корнюша О.П. 

 
Осіпова М.В. поставила на рейтингове голосування кандидатуру 

Дмітрієва Р.Г. 
Голосували: «За» - 0; 
«Проти» - 0; 
«Утрималися» -0. 
 
Осіпова М.В. поставила на рейтингове голосування кандидатуру 

Мільта О.В. 
Голосували: «За» - 6 (одноголосно). 
 
Осіпова М.В. поставила на голосування наступну пропозицію: 

рекомендувати голові Кіровоградської обласної ради Сергію Шульзі: 
призначити виконуючим обов’язки директора комунального 

підприємства «Міжнародний аеропорт «Кропивницький» Мільта Олександра 
Анатолійовича з правом першого підпису фінансово-господарських, 
банківських документів і договорів даного підприємства до прийняття 
відповідного рішення стосовно керівника вказаного підприємства; 

внести на розгляд сесії обласної ради питання про призначення 
Мільта Олександра Анатолійовича директором комунального підприємства 
«Міжнародний аеропорт «Кропивницький» терміном на 3 роки. 
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Вирішили: Прийняти висновок № 155 (додається). 
Результати голосування: «За» – 6 (одноголосно). 

 

4. Про статут комунального підприємства «Міжнародний 

аеропорт «Кропивницький».  
З інформацією виступив Корнюша Олександр Петрович –начальник 

відділу з питань комунальної власності виконавчого апарату Кіровоградської 
обласної ради про статут комунального підприємства «Міжнародний аеропорт 
«Кропивницький». 

Вирішили: Прийняти висновок № 156 (додається). 
Результати голосування: «За» – 6 (одноголосно). 

 

5. Про звернення колективу КНП «Обласна клінічна психіатрична 

лікарня Кіровоградської обласної ради». 
З інформацією виступив Кічанов Михайло Юрійович – представник 

трудового колективу КНП «Обласна клінічна психіатрична лікарня 
Кіровоградської обласної ради» стосовно відсторонення від посади 
генерального директора підприємства Тарасенка О.І. 

В обговоренні взяли участь: Осіпова М.В., Кулітка О.М., 
Семенюк Ю.А., Мосін О.В. 

Вирішили: Прийняти висновок № 157 (додається). 
Результати голосування: «За» – 6 (одноголосно). 

 

6. Про затвердження фінансових планів комунальних підприємств 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ і міст області. 
З інформацією виступив Корнюша Олександр Петрович –начальник 

відділу з питань комунальної власності виконавчого апарату Кіровоградської 
обласної ради, який зазначив, що відповідно до розпорядження голови 
Кіровоградської обласної ради від 16 жовтня 2014 року № 296-гр «Про Порядок 
складання, затвердження та контролю виконання фінансових планів 
комунальних підприємств спільної власності територіальних громад сіл, селищ і 
міст області у новій редакції» відділом з питань комунальної власності 
виконавчого апарату обласної ради спільно з керівниками та головними 
бухгалтерами комунальних підприємств спільної власності територіальних 
громад сіл, селищ і міст області було проведено відповідну роботу — 
опрацьовано проекти фінансових планів всіх економічно-активних 
комунальних  підприємств спільної власності територіальних громад сіл, селищ 
і міст області на 2022 рік. 

За результатами проведеної роботи визначено, що проекти фінансових 
планів трьох комунальних підприємств, а саме: ОКНКК «Аграрник», 
комунального підприємства по управлінню будинками Кіровоградської 
обласної ради; ОКВП «Дніпро-Кіровоград» передбачають збитки. 

В обговоренні взяв участь Мосін О.В. 
Давала пояснення Кулєшова Н.В. 
Мосін О.В. вніс пропозицію, зважаючи на те, що КП по управлінню 

будинками Кіровоградської обласної ради несе значне соціальне навантаження 
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через те, що 80% площ, що перебувають на балансі підприємства, передані в 
оренду структурним підрозділам облдержадміністрації та бюджетним 
організаціям за 1 грн у рік за 1 кв. м та 1 грн у місяць за 1 кв. м, відповідно, 
рекомендувати постійній комісії обласної ради з питань бюджету, фінансів та 
інвестицій, під час розгляду проекту рішення обласної ради «Про внесення змін 
до рішення обласної ради від 23 грудня 2020 року № 16 «Про обласний бюджет 
Кіровоградської області на 2021 рік», розглянути можливість виділення коштів 
із обласного бюджету на фінансову підтримку комунальному підприємству по 
управлінню будинками в сумі 1394,0 тис. грн, а також під час підготовки 
проекту рішення обласної ради про обласний бюджет на 2022 рік, передбачити 
кошти на фінансову підтримку даного підприємства у сумі 1631,0 тис. грн. 

Вирішили: Прийняти висновок № 158 (додається). 
Результати голосування: «За» – 6 (одноголосно). 

 

7. Про розгляд заяви Романа Ілика стосовно продовження терміну 

його перебування на посаді генерального директора ОКВП «Дніпро-

Кіровоград». 
З інформацією виступив Корнюша Олександр Петрович – начальник 

відділу з питань комунальної власності виконавчого апарату Кіровоградської 
обласної ради, який зазначив, що відповідно до пункту 4.9. Положення про 
порядок призначення на посади та звільнення з посад, укладення контрактів з 
керівниками комунальних підприємств, закладів, установ і організацій спільної 
власності територіальних громад сіл, селищ і міст Кіровоградської області, 
затвердженого рішенням Кіровоградської обласної ради від 27 січня 2015 року  
№ 706, до голови обласної ради надійшла заява Романа Ілика стосовно 
продовження терміну його перебування на посаді генерального директора 
ОКВП «Дніпро-Кіровоград» та звіт про виконання умов контракту за період 
роботи на посаді керівника. 

Безфамільна В.М. внесла пропозицію, у зв’язку з тим, що на даний час 
Східним офісом Держаудитслужби в Кіровоградській області проводиться 
аудит фінансово-господарської діяльності ОКВП «Дніпро-Кіровоград», 
перенести розгляд заяви Романа Ілика стосовно продовження терміну його 
перебування на посаді генерального директора  даного підприємства до 
отримання результатів аудиту. 

Осіпова М.В. поставила на голосування пропозицію 
Безфамільної В.М. 

Результати голосування: «За» – 3 (Безфамільна В.М., Осіпова М.В., 
Щіголь Н.М.); 

«Проти» - 0; 
«Утрималися» - 3 (Авксентьєв В.В., Арсірій В.В., Мосін О.В.) 

Пропозиція не підтримана. 
 
Осіпова  М.В. поставила на голосування наступну пропозицію: 
рекомендувати голові Кіровоградської обласної ради погодити  

продовження терміну перебування на посаді генерального директора 
ОКВП «Дніпро-Кіровоград» Романа Ілика. 
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Результати голосування: «За» – 3 (Авксентьєв В.В., Арсірій В.В., 
Мосін О.В.) 

 «Проти» - 0; 
«Утрималися» - 3 (Безфамільна В.М., Осіпова М.В., Щіголь Н.М.). 

Пропозиція не підтримана. 

 

8. Про надання комунальному підприємству «Знам’янська 

обласна бальнеологічна лікарня» Кіровоградської обласної ради дозволу 

на заставу майна. 
З інформацією виступив Вісянников Юрій Юрійович – в.о. директора 

КП «Знам’янська обласна бальнеологічна лікарня» Кіровоградської обласної 
ради, який надав інформацію з порушеного питання. 

Вирішили: Прийняти висновок № 159 (додається). 
Результати голосування: «За» – 6 (одноголосно). 

 

9. Про внесення змін до висновків постійної комісії обласної ради з 

питань власності від 26 жовтня 2021 року № 145 «Про списання майна 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ і міст області». 
З інформацією виступив Корнюша Олександр Петрович – начальник 

відділу з питань комунальної власності виконавчого апарату Кіровоградської 
обласної ради, який прокоментував звернення КНП «Обласний клінічний 
кардіологічний центр Кіровоградської обласної ради» стосовно вилічення 
водонапірної башти з переліку майна, що підлягає списанню на підставі 
висновків постійної комісії обласної ради з питань власності від 26 жовтня 
2021 року № 145. 

Вирішили: Прийняти висновок № 160 (додається). 
Результати голосування: «За» – 6 (одноголосно). 

 

10. Про звернення Світловодського міського голови стосовно 

передачі навчально-виховного комплексу «Гімназія-загальноосвітня 

школа І-ІІІ ступенів № 4» Світловодської міської ради до спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ і міст області. 
З інформацією виступив Корнюша Олександр Петрович – начальник 

відділу з питань комунальної власності виконавчого апарату Кіровоградської 
обласної ради, який прокоментував звернення Світловодського міського голови 
стосовно передачі навчально-виховного комплексу «Гімназія-загальноосвітня 
школа І-ІІІ ступенів № 4» Світловодської міської ради до спільної власності 
територіальних громад сіл, селищ і міст області з метою об’єднання з 
комунальним закладом «Світловодська загальноосвітня санаторна школа-
інтернат І-ІІІ ступенів № 2 Кіровоградської обласної ради» та перетворення 
даних закладів в потужний комунальний заклад «Світловодський ліцей-інтернат 
Кіровоградської обласної ради» із пансіонатом для забезпечення освітніх 
потреб жителів Кіровоградської області. 

В обговоренні взяв участь Мосін О.В. 

Вирішили: Прийняти висновок № 161 (додається). 
Результати голосування: «За» – 6 (одноголосно). 
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11. Про звернення КНП «Олександрійська психіатрична лікарня 

Кіровоградської обласної ради» стосовно реформування підприємства. 
З інформацією виступив Корнюша Олександр Петрович – начальник 

відділу з питань комунальної власності виконавчого апарату Кіровоградської 
обласної ради, який прокоментував відповідне звернення 
КНП «Олександрійська психіатрична лікарня Кіровоградської обласної ради». 

В обговоренні взяв участь Мосін О.В. 

Вирішили: Прийняти висновок № 162 (додається). 
Результати голосування: «За» – 6 (одноголосно). 
 

12. Про звернення громадської організації «Відділення 

Національного олімпійського комітету України в Кіровоградській області» 

стосовно включення до переліку організацій, що надають соціально 

важливі послуги населенню. 
З інформацією виступив Корнюша Олександр Петрович – начальник 

відділу з питань комунальної власності виконавчого апарату Кіровоградської 
обласної ради, який прокоментував відповідне звернення громадської 
організації «Відділення Національного олімпійського комітету України в 
Кіровоградській області». 

Вирішили: Прийняти висновок № 163 (додається). 
Результати голосування: «За» – 6 (одноголосно). 
 

13. Про передачу між підприємствами спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ і міст області. 
З інформацією виступив Корнюша Олександр Петрович – начальник 

відділу з питань комунальної власності виконавчого апарату Кіровоградської 
обласної ради, який зазначив, що пропонується розглянути питання стосовно 
безоплатної передачі майна з балансу комунального некомерційного 
підприємства “Олександрійський протитуберкульозний диспансер 
Кіровоградської обласної ради”  на баланс  комунального некомерційного 
підприємства “Кіровоградський обласний фтизіопульмонологічний медичний 
центр Кіровоградської обласної ради”. 

Вирішили: Прийняти висновок № 164 (додається). 
Результати голосування: «За» – 6 (одноголосно). 
 

14. Про передачу у найм (оренду) нерухомого майна спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ і міст області. 
З інформацією виступив Корнюша Олександр Петрович – начальник 

відділу з питань комунальної власності виконавчого апарату Кіровоградської 
обласної ради, який зазначив, що пропонується розглянути питання стосовно 
продовження термінів договорів оренди за результатами аукціону; продовження 
термінів договорів оренди без аукціону; включення до Переліку першого типу 
та погодження умов передачі в оренду нерухомого майна на аукціоні та 
включення до Переліку другого типу та погодження умов передачі в оренду 
нерухомого майна без аукціону. 
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Вирішили: Прийняти висновок № 165 (додається). 
Результати голосування: «За» – 6 (одноголосно). 
 

15. Про надходження орендної плати за використання нерухомого 

майна спільної власності територіальних громад сіл, селищ і міст області за 

9 місяців 2021 року. 
З інформацією виступив Корнюша Олександр Петрович – начальник 

відділу з питань комунальної власності виконавчого апарату Кіровоградської 
обласної ради, який зазначив, що відділом з питань комунальної власності 
виконавчого апарату обласної ради проаналізовано стан надходжень орендної 
плати за використання нерухомого майна спільної власності територіальних 
громад сіл, селищ і міст області за 9 місяців 2021 року. Дана інформація 
доведена до відома депутатів. 

Вирішили: Прийняти висновок № 166 (додається). 
Результати голосування: «За» – 6 (одноголосно). 

 

16. Про зняття з контролю рішень обласної ради. 
З інформацією виступив Корнюша Олександр Петрович – начальник 

відділу з питань комунальної власності виконавчого апарату Кіровоградської 
обласної ради, який зазначив, що пропонується розглянути питання стосовно 
зняття з контролю рішень обласної ради, які перебувають на контролі постійної 
комісії обласної ради з питань власності, як такі, що виконані або втратили 
чинність. 

Вирішили: Прийняти висновок № 167 (додається). 
Результати голосування: «За» – 6 (одноголосно). 

 

17. Про керівника Олександрійського фахового коледжу 

культури і мистецтв. 
З інформацією виступив Корнюша Олександр Петрович – начальник 

відділу з питань комунальної власності виконавчого апарату Кіровоградської 
обласної ради, який зазначив,  що пропонується розглянути питання стосовно 
призначення виконувачем обов’язків директора Олександрійського фахового 
коледжу культури і мистецтв Баранова Івана Михайловича з 18 листопада 
2021 року, з правом першого підпису фінансово-господарських, банківських 
документів і договорів даного закладу до прийняття відповідного рішення 
стосовно керівника вказаного закладу. 

Вирішили: Прийняти висновок № 168 (додається). 
Результати голосування: «За» – 6 (одноголосно). 

 

 

Заступник голови постійної комісії                                  Марина ОСІПОВА 

 

 

Секретар постійної комісії                                      Вікторія БЕЗФАМІЛЬНА 
 


